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În conformitate cu prevederile art. 7 alin. I O) din Legea nr. 52/2003 privind 

transparenţa decizională în administraţia publică, republicată, Primăria Sectorului 2 

Bucureşti a organizat şedinţa publică pentru dezbaterea proiectului bugetului general 
al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024, iniţiat de domnul Radu 

Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 

Prin Anunţul public nr. 15438/30.01.2024 s-a adus la cunoştinţă publică 

organizarea şedinţei publice din data de 01.02.2024, ora 16:00, şedinţă desfăşurată la 

sediul Primăriei Sectorului 2, Str.Chiristigiilor nr.11-13, Sector 2, în sala Ion Luca 

Caragiale, etajul 3 şi online, pe platforma de videoconferinţă-WEB EX, pentru 

dezbaterea publică a proiectului, fiind asigurat accesul ş i dreptul la libera· exprimare a 

cetăţenilor interesaţi, conform legii. 

S-au precizat în cuprinsul anunţului modalităţile de participare, de înscriere la 

cuvânt şi despre posibilitatea de a transmite recomandări/propuneri referitoare la 

proiectul de hotărâre supus dezbaterii publice în format electronic la adresa indicată. 

La şedinţa publică de dezbatere din data de 01.02.2024, au participat: 

~ Din partea Primăriei Sectorului 2, la prezidiu: 

• Dl Radu Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti ; 

• Dl Tudor Andrei Panaitescu - Viceprimar - Primăria Sectorului 2; 

• Dna Elena Tudose- Administrator Public - Primăria Sectorului 2; 

• Dna Pîrvan Florentina Teodora- Director executiv Direcţia Economică -

Primăria Sectorului 2; 

• Dna Andreea Velciu- consilier Buget Local -CFP - Primăria Sectorului 2. 
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);;> Din partea Primăriei Sectorului 2 şi instituţiile publice sub autoritatea 
Consiliului Local Sector 2, prezenti în sală: 

• Dna Ciobanu Carmen - Director executiv Direcţia Generală de Asistenta 
Sociala si Protectie a Copilului Sector 2; 

• Dna Popa Daniela- Director executiv Direcţia Generală de Administrare a 
Patrimoniului Imobiliar Sector 2; 

• Reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Primarului Sectorului 2 şi ai 
instituţiilor publice sub autoritatea Consiliului Local Sector 2. 

~ S-au inscris pentru luarea cuvantului un numar de 4 persoane, fiind 
asigurata libera exprimare a cetatenilor, astfel: 

• Dl Popa Victor 

• Dna Izaschievichi 

• Dl Mihai Surdu 

• Dl Valentin Ilie 

In mediul online au fost prezente următoarele persoane: 

• Dl Valentin Ilie 

• D 1 Ion N eacsu 

• Dna Iulia Carciog 

• Dna Octavia Veresteanu 

• Dl Nicolae Nita 

• Dl Ionut Ardeleanu 

• Dna Izaschievichi 

• Dl Mihai Surdu 

• Dl Andrei Caracaleanu 

• Dl Marius Herzog 
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În deschidere, dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucuresti, aduce la cunoştinţă publică, că în şedinţa care are loc este vorba despre 
Dezbaterea privind bugetul pe anul 2024 al Sectorului 2. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 prezintă câteva aspecte legate 
de buget, faptul că Sectorul 2 are un buget record, este un buget de peste 2,6 miliarde 
de lei. Acest buget se bazează şi pe un excedent al anului trecut care a venit într-o 
parte semnificativă şi din cauza ordonanţei Guvernului care limita deficitul bugetar şi 
subliniază creşterea cheltuielilor cu investiţiile: 

„Cheltuielile cu investiţiile au crescut şi anul acesta avem prevăzute la investiţii 
49% din buget, asta ţinând cont de creşterile atât salariale, cât şi ale bunurilor, 
serviciilor . Mie mi se pare un lucru foarte bun, că cu toate acestea am reuşit să 
creştem procentul de investiţii şi asta s-a datorat în mare parte şi fondurilor europene 
atrase, pentru că aşteptăm bani de la fondurile europene într-un procent sunt aproape 
400 de milioane de lei venituri din fonduri europene, fie PNRR, fie fonduri europene 
nerambursabile, anul acesta cred că spre 390 de milioane." 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 prezintă şi alte surse de unde 
provin banii din bugetul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

„ De asemenea, avem o parte importantă din venituri ş i prin creşterea taxelor 
locale. Sunt date unele dintre ele şi de creşterea impozitelor ş i inflaţiei, e adevărat, 
deci a crescut inflaţia şi atunci şi impozitele au crescut. Din acest punct de vedere 
avem o gaură din partea Guvernului, pentru că faţă de execuţia anului trecut, adică faţă 
de banii pe care i-am încasat anul trecut din cote defalcate de impozit, acum am primit 
pe decizie bugetară cu 14 7 de milioane de lei mai puţin. Adică Guvernul, deşi spune 
că prevede o creştere bugetară semnificativă de venituri din impozit pe venit către 
autorităţile locale, a dat mult, mult mai puţin. În mod pragmatic, pentru Sectorul 2, 
14 7 de milioane care înseamnă câteva grădiniţe, înseamnă un parc, si aşa mai departe. 
Din fericire, nu depindem doar de Guvern, suntem în situaţia în care nu depindem doar 
de Guvern şi atunci am putut să echilibrăm." 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 · prezintă categoriile de 
cheltuieli ale bugetului Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 

„Sunt câteva categorii mari de cheltuieli pe care le avem. O categorie mare de 
cheltuieli este cea privind şcolile. Avem cele mai bune şco li din România, o spun 
surse independente. Asta se menţine ş i cu un buget ridicat. Avem un buget de 600 de 
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milioane, cred că puţin peste 600 de milioane pentru şcoli, dintre care 340 de milioane 

investiţii. Un buget record pentru investiţii şi astea sunt investiţii în sens legal, pentru 
că mai avem şi alte tipuri de investiţii care se contorizează la bunuri şi servicii ş i 

aceste tipuri de investiţii se numesc "Şcoală după Şcoală", care în mod bugetar se 

calculează la bunuri şi servicii, dar practic sunt investiţii în copiii noştri. Avem 
voucherele sportive, care sunt de asemenea importante, investiţie în sănătatea copiilor 
şi toate acestea duc la o suma de şase sute şi un pic de milioane de lei. Avem de 

asemenea o sumă consistentă alocată reabilitării de blocuri. Anul trecut am avut 

documentaţii care au trebuit să fie refăcute în permanenţă şi din cauza inflaţiei ş i din 
cauza eliminării peste noapte a anumitor facilităţi pentru constructori, care au dus la 

recalcularea costurilor şi la faptul că unii nu s-au prezentat la licitaţii pe indicatorii 

votaţi acum câţiva ani, când nu aveam aceleaşi probleme. Am actualizat acele 
documentaţii şi acum avem deja în licitaţie cred că aproape 400 de milioane de lei, 
licitaţii lansate pentru anul acesta de blocuri. Avem de asemenea banii alocaţi pentru 

spaţii verzi pentru cele două parcuri mari, pentru Plumbuita şi pentru Parcul Naţional 

şi de asemenea refaceri de spaţii verzi în tot sectorul. Avem mulţi bani alocaţi pentru 
străzi, avem documentaţii gata pentru străzi, ele s-au finalizat cumva spre sfârşitul 
anului trecut aceste documentaţii şi acum suntem gata să începem. Unele străzi vor 

începe chiar săptămâna viitoare şantierele. Avem alocaţi bani pentru salubrizare, acum 

la salubrizare pot să spun că mi-aş fi dorit să avem o execuţie mai bună anul trecut, dar 
n-am avut o executie bună si nu din cauza Primăriei Sectorului 2. Primăria Sectorului 

' ' 
2 chiar a verificat cu atenţie ce a prestat operatorul de salubritate, care, deşi a avut 
prins ş i bani în buget, nu a prestat pe măsura aşteptărilor şi drept urmare nici nu a 
încasat acei bani. Sperăm ca anul acesta să îşi tragă învăţămintele necesare şi să putem 

să plătim, dar asta înseamnă ca el să-şi facă treaba. Un alt lucru important este 

protecţia socială. Pentru protecţie socială avem din nou un buget. Un buget record, cu 
mai mulţi bani duşi către beneficiari. Pregătim ş i o reorganizare a DGASPC în aşa fel 
încât banii folosiţi să nu stea pe hârtie ci să se ducă acolo unde este chiar nevoie de ei. 

Cam asta ar fi, în mare, o prezentare. „ 

Dl Radu Nicolae Miltaiu, Primarul Sectorului 2 a acordat cuvântul doamnei 

Pîrvan Florentina - director executiv Direcţia Economică, pentru a prezenta bugetul în 

integralitatea lui. 

Dna Pirvan Florentina - director executiv Direcţia Economică, Primăria 

Sectorului 2, mulţumeşte dlui Primar. Aceasta face o prezentare a Proiectului 
bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2024: cadrul legal, 
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structura bugetului, sursele de formare a veniturilor şi cheltuielilor grupate după natura 
şi destinaţia acestora, etc .. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 deschide dezbaterea pentru cei 

prezenţi în sală şi în mediul online. 

Dna Izaschievici, preia cuvântul şi adresează o întrebare legată de reabilitarea 

Colegiului Mihai Viteazu : 

- Daca printre cele şapte şcoli menţionate pentru reabilitare se află ş i Colegiul Mihai 

Viteazu? 

La această întrebare răspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 
Mihai Viteazu are prinsă linie bugetară la investiţii pentru efectuarea studiilor 
necesare, DALI-uri şi SF-uri necesare oricăror reabilitări şi modernizări. Deci da, este 

prinsă pe listă. 

Dna Jzaschievici, preia cuvântul ş i adresează o solicitare legată de finanţarea 
celor doua echipe de elevi participante la un concurs patronat de NASA: 

- Dacă Primăria ar putea ajuta măcar cu o parte a finanţări i, partea aferentă 

costului transportului. 

Dl. Mihai Surdu, profesor la Colegiul Mihai Viteazu , preia cuvântul 
subliniind faptul ca Mihai Viteazu este un liceu fanion în Sectorul 2 şi revine cu 
solic itarea pentru ajutor în finanţarea echipelor de elevi participante la concurs. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 îi felicită pe profesorii ş i elevii 
Colegiului N ational Mihai Viteazu ş i so licită câteva informaţii despre proiect ş i 

bugetul acestui proiect, despre costul biletelor de avion. 

Dl. Mihai Surdu, profesor la Colegiul Mihai Viteazu preia cuvântul şi 
precizează că data la care se va organiza concursul este 20 mai, preţul unui bi let de 
avion este de aproximativ 800 euro/persoană iar numărul de persoane este 28. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 îşi manifestă susţinerea pentru 
performanţa şi excelenţa în educaţie şi reţine sugestia pentru stabilirea unui buget de 
200.000 lei pentru proiectul de la Colegiul National Mihai Viteazu: 

"Ok, am înţeles, reţin sugestia dvs. pentru o sumă de 200.000 lei. Reţin sugestia 
dvs. de includere în buget a acestei sume. Dar miza mai importantă este să sprijinim şi 
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să dăm un semnal că cine face excelenţă, cine face performanţă în educaţie, este 
sprijinit. Cred că asta este o miză mai importantă. Mulţumesc!" 

Dl Victor Popa, reprezintă domeniul tineret şi sport, deschide discuţia despre 
programele pentru tineret (segmentul de vârstă cuprins între 14 şi 35 de ani) si doreşte 
informaţii referitoare la numărul de persoane care au accesat programul pentru tineret , 
despre numărul de vouchere sportive acordate, despre Consiliul Consultativ Pentru 
Tineret la nivelul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti, despre raportul acestui 
consiliu pentru anul 2023: 

„ Sunt convins că aveţi o situaţie şi puteţi să o puneţi la dispoziţie referitoare la 
numărul de persoane care au accesat programul pentru tineret şi mă refer la vouchere 
sportive care sunt peste 18 ani, între 18 şi 3 5 de ani. A veţi o astfel de situaţie?" 

"Am multe întrebări şi sunt destul de încărcat, pentru că dacă vorbim despre tineret, ar 

fi trebuit să vorbim despre categoria de tineret, despre legea tinerilor, despre Consiliul 
Consultativ Pentru Tineret. Ţin minte că Consiliul Local a adoptat o astfel de hotărâre. 
Există în Sectorul 2 şi vă rog să-mi spuneţi care este raportul acestui consiliu pe anul 
2023. Credeţi că funcţionarea acestui consiliu poate fi fără niciun fel de alocare 
bugetară? Credeţi că angajaţii Primăriei vor veni să facă activitate de voluntariat 
pentru tineri? M-aş bucura. De 4 ani de zile, n-am văzut aşa ceva. Ştiţi foarte bine că 
un coleg de la dvs. din partid, la Primăria Capitalei a avut o iniţiativă fantastică: 

bugetarea participativă pentru tineret, unde au fost grupuri de iniţiativă de tineri care 
nu mai sunt studenţi, asociaţii de studenţi care au depus şi au accesat finanţare şi au 
putut pune în practică pasiunile pe care aceştia le consideră că le au tinerii. Bugetarea 

participativă a Sectorului 2 are un raport? Îmi puteţi spune? Repet, nu trebuie să-mi 
răspundeţi acuma, pentru că se va consemna. Apropo, trebuiau propunerile cetăţenilor 
să fie deja publice pe site-ul PS2, astfel încât toată lumea să ştie dacă sunt sau nu 
propuneri. Sunt acolo? Se regăsesc? 

Ca consilier, eu din 2021 fac o adresă către primărie şi rog ca aceste propuneri să fie 
transmise către comisie şi rog să mi se dea răspunsul comisiei 2021-2022. Nu am 
niciun răspuns." 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria , 

Sectorului 2 aduce lămuriri la problemele ridicate de dl. Victor Popa ş i arată că 

Direcţia Economică a răspuns în fiecare an , iar propunerile ş i sugestiile au fost 
prezentate Consiliului Local în fiecare an înainte de aprobarea bugetului iniţial: 
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„ Legea 273/2006 spune că propunerile şi amendamentele aduse la bugetul 
general consolidat al Sectorului 2 se supun şi se aduc la cunoştinţă consilierilor locali. 

Asta vom face cu toate propunerile şi cu toate amendamentele pe care le strângem, 
inclusiv în această dezbatere publică." 

"V-am răspuns noi Direcţia Economică în fiecare an, iar propunerile ş i sugestiile dvs. 

au fost prezentate înainte de aprobarea fiecărui buget iniţial al fiecărui an, Consiliului 
Local." 

Dl Victor Popa, reprezinta domeniul tineret si sport, mai adresează câteva 
întrebări : 

1. Exista o execuţie pentru sport ? 

2. Care este suma care s-a cheltuit în anul anterior pentru sport? 

3. De ce în 2024 suma prevăzută pentru voucherele sportive a scăzut la 5 
milioane lei? 

„Aţi avut anul trecut alocat o sumă de 20 de milioane de lei la dezbaterea 
publică de buget. Aveţi o execuţie a sumei de 20 de milioane pentru că anul acesta 
văd că nu mai sunt 20, sunt cinci." 

La aceste întrebări răspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 
care precizează că aceste informaţii se vor regăsi în raportul direcţiei de specialitate 
şi că suma acordată pentru vouchere este acoperitoare : 

"O să puteţi găsi aceste lucruri în raportul pe care îl face direcţia de specialitate. Într
adevăr, în urma execuţiei voucherelor sportive s-a luat decizia ajustării în aşa fel 
încât să avem în continuare o sumă acoperitoare faţă de cererea de vouchere." 

Dl Victor Popa face o propunere de susţinere a programului naţional de interes 

public numit „ Redescoperă Oina", anul acesta împlinindu-se 125 de ani de la primul 
concurs de oină organizat în Bucureşti. La solicitarea d-lui Radu Nicolae Mihaiu de a 
propune o suma pentru bugetul acestui proiect, dl. Victor Popa precizează că în alt 
judeţ s-a alocat o suma de 150.000 lei pentru acest program. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 precizează ca a reţinut 

sugestia ş i îi acordă cuvântul domnului Valentin Ilie. 
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Dl Valentin Ilie, preşedintele asociaţiei de părinti de la Şcoala Ferdinand 
precizează că are patru întrebări la care doreşte răspunsuri: 

1. In proiectul de buget este cuprins reamenajarea curţii şcol i i ş i reparaţiile de 

la sala de sport? 

La aceasta întrebare răspunde Dna Popa Doina - director executiv Direcţia 
Economică, DGAPI Sector 2 care confirmă că sala de sport va fi reparată , lucrările 

vor demara după aprobarea bugetului si că se va discuta ş i despre reamenajări la 

curtea şco lii : 

" Înţeleg că sala de sport se va face pe reparaţii curente şi avem deja atribuit 
acordul cadru pentru reparaţii curente. Cred că e şi semnat contract subsecvent. După 

ce se va termina sala de sport se va lua în discuţie şi reamenaj area curţii ca să nu mai 

existe a lte lucrări care să strice eventual reamenajările. După aprobarea bugetului se 
vor demara lucrările pentru sala de sport." 

Dl Valentin Ilie, preşedintele asociaţiei de părinţi de la Şcoala Ferdinand doreşte 
o estimare a numărului de copii care au beneficiat de vouchere pentru sport în anii 

trecuţi : 

2. A 2-a era legată de voucherele sportive. Avem un număr estimat de copii 

care au beneficiat pe lună în anii trecuţi? 

Dna Popa Doina - director executiv Direcţia Economică, DGA PI Sector 2: 
precizează că s-a făcut o medie a voucherelor lunare acordate anul trecut şi sunt 

aproximativ 3000 de vouchere lunar, s-a avut în vedere execuţia anului anterior când 

bugetul a fost 4.800.000 lei, execuţia patru milioane şapte sute şi au început cu un 
buget de 5 milioane. 

Dl Valentin Ilie, preşedintele asociatţei de părinfi de la Şcoala Ferdinand 
doreşte informaţii despre programul " Şcoală după Şcoală": 

3. Vroiam să vă întreb de programul „Şcoală după Şcoală", dacă luaţi în 

considerare să alocaţi un buget mai mare per copil, ţinând cont de creşterile 

salariale ale cadrelor didactice din sistemul de învăţământ din anul acesta? 

La această întrebare răspunde Dl Radu Nicolae Miltaiu, Primarul Sectorului 2 : 

Am crescut, dacă nu mă înşel, la finalul anului trecut a existat o discuţie, mai ales 

că Guvernul a lansat un program de masă caldă în şcoli, Ia care o parte din instituţiile 
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din unităţile de învăţământ au aplicat. N-aş vrea să avem dublă finanţare în acest caz, 
adică să plătească şi Primăria Sectorului 2 şi Guvernul aceşti bani şi atunci s-ar putea 
ca din banii aceştia să se poată suplimenta, dacă e cazul, veniturile pentru profesori, 
pentru că, dacă nu mă înşel, Guvernul alocă 15 lei pe zi pentru fiecare copil. Şi atunci 
în această limită bugetară s-ar putea să ne ajungă. 

Ideea este că masă sănătoasă şi "Şcoală după Şcoală" au nişte limitări, nişte 

constrângeri date de spaţiul unde copiii pot să mănânce care trebuie să fie unul 
propice pentru a lua masa. Ţinând cont de acest lucru, evident că o să luăm în calcul 
condiţiile să vedem cum funcţionează acest lucru. E un program la care ţin foarte mult 
acesta "Şcoală după Şcoală", vă garantez că din punct de vedere bugetar din partea 
primăriei nu vor fi piedici pentru desfăşurarea acestui program. 

Dl Valentin Ilie, preşedintele asociaţiei de părinti de la Şcoala Ferdinand 
adresează ultima întrebare despre existenţa unui buget pentru grădiniţe şi şcoli de vară: 

4. Ultima întrebare dacă există buget alocat pentru grădiniţă şi şcoli de vară 
pentru anul 2024? 

La aceasta întrebare răspunde Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 : 

Există buget alocat celor de la DGAPI care prevede nu doar grădiniţe de vară cum a 
fost până acum, ci şi şcoală de vară. 

Dl Radu NiColae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 răspunde la o întrebare de pe 
chat legată de reabilitarea lifturilor de la blocuri cu fonduri europene precizând că 
aceasta se poate face doar în cadrul reabilitării blocurilor, că nu există finanţare 
exclusiv pentru lifturi, dar că se va lua în calcul reabilitarea lifturilor din bugetul 
Consiliului Local: 

" E o discuţie lungă pentru accesarea acestor fonduri pentru reabilitarea lifturilor de 
bloc. Discuţiile pe care le-am avut până acum spun că reabilitarea lifturilor de bloc se 
poate face în cadrul reabilitării, anvelopării blocurilor, nu de sine stătător, pentru că 

banii daţi de către Comisia Europeană şi de Banca Europeană de Investiţii sunt pentru 
acest Green Deal, pentru reducerea consumului de energie. Şi spun ei că ok, putem să 
acceptăm că unele blocuri să îşi refacă şi lifturile, dar nu poate să fie un program 
exclusiv pentru lifturi, că miza noastră este să reducem consumul de energie. În buget 
nu este prinsă o asemenea linie bugetară, pentru că nu există finanţare exclusiv pentru 
acest lucru şi dacă blocul a fost deja reabilitat, atunci nu mai este eligibil pentru aşa 
ceva din finanţări europene. Ne gândim însă la un program pe care o să îl supunem 
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probabil consultării publice şi unei dezbateri publice dacă putem face acest lucru din 
banii Consiliului Local, deci din bugetul local, nu din fonduri rambursabile sau 
nerambursabile." 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 declară închisă dezbaterea. 

În baza propunerilor/recomandărilor prezentate în cadrul şedinţei publice din data 
de O 1.02.2024, actul normativ supus dezbaterii publice va fi redactat şi afişat pe site-ul 
Primăriei Sector 2, conform prevederilor Legii nr.52/2003 privind transparenţa 

decizională în administraţia publică, republicată. 
Prezenta minută a fost întocmită, cu prilejul desfăşurării şedinţei publice pentru 

dezbaterea proiectului bugetului general al Sectoului 2 al Municipiului Bucureşti, pe 
anul 2024, din data de 01.02.2024, orele 16:00, şedinţă desfăşurată online, pe 
platforma de videoconferinţă-WEBEX. 

PRIMAR, 
RADU NICOLAE MIHAIU 

DIRECTOR EXECUTIV, 

PÎRVAN FLO~A TEODORA 

SEF SERVICIU 
' 

BUGET LOCAL - CFP, 
PAVEL MARTA 
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